



Møtereferat - Sikkerhetsforum

Dato: 23. april 2024
Tid: 09:30 – 15:30
Sted: Ydalir Hotell (v/Havtil)
Til stede: Se vedlegg

1. Velkommen

Sikkerhetsforums (SFs) leder, Anne Myhrvold ønsket velkommen til møtet.

Innkalling og agenda ble godkjent.

2. Referat fra forrige møte, 30.01.24

Det var ingen kommentarer til referatet. Referatet ble godkjent.

Det ble gitt en statusoppdatering av sak 6. fra forrige møte knyttet til kutt i budsjett og timer i partssamarbeidet Samarbeid for sikkerhet. Saken er drøftet i Offshore Norge og innspill som har kommet frem, inkludert budsjetter for 2025, vil bli tatt videre i Samarbeid for sikkerhet.

3. Digitaliseringsrapporten – Videre oppfølging hos partene

Aktiviteter Havtil har hatt knyttet til digitaliseringsrapporten ble gjennomgått av Finn Carlsen. [Se presentasjon.](#)

Status fra arbeidstakernes side ble gitt av Jorunn Birkeland, NITO. [Se presentasjon.](#) Basert på anbefalinger fra Sintef og DNVs arbeid med regelverk om samarbeid, har NITO gitt innspill til Regelverksforum.

Status fra arbeidsgivernes side ble gitt at Knut Thorvaldsen, Offshore Norge.

Partene har vært opptatt av å dele rapporten blant sine medlemmer. Dette vil det også bli lagt vekt på videre fremover. Digitalisering er et omfattende tema som griper inn i de aller fleste prosesser, aktiviteter og operasjoner.

Sikkerhetsforum diskuterte hvordan anbefalinger i rapporten best mulig kan tas videre. Blant annet ble det foreslått at det etableres en 2 parts arena for videre arbeid, arbeidstakerorganisasjonene og arbeidsgiverorganisasjonene vurderer dette.

Medlemmene i Sikkerhetsforum noterer seg, relevante aksjoner og som kan tas videre i egne organisasjoner.

Aksjoner:

- Medlemmene i Sikkerhetsforum tar med rapporten inn på både eksisterende og spesielt i nye arenaer/fagmiljøer for IT- og IKT- selskaper/fagavdelinger for å bidra diskusjon og aksjoner for bedring av partmedvirkning i digitaliseringsprosjekter.
- Medlemmene i Sikkerhetsforum bes om å innhente eksempler på digitaliseringsarbeid med god arbeidstakermedvirkning. Dette vil tas inn i et møte senere i år.

- Kunnskapsdeling om kunstig intelligens i olje og gass-sektoren vil bli tema på Sikkerhetsforums møter.

4. Seminar om arbeidstakermedvirkning – Oppsummering, status og videre arbeid

Oppsummering etter seminaret ble gjennomgått v/Lill-Heidi Bakkerud, Industri Energi. Oppsummeringen omfatter temaene tillit i lys av den norske modellen, kunnskap og kompetanse om den norske modellen, medvirkning i anbudsprosesser, felles forståelse av risiko, etc. Det oppfordres til å bruke rapporten og oppsummeringen sammen med rapport om partssamarbeid. [Se presentasjon.](#)

Det var diskusjoner rundt dette tema. Det er behov for fortsatt å ha fokus på dette, først og fremst på 2-partsarenaen, men også i Sikkerhetsforum.

5. Orientering fra Regelverksforum

Regelverksforum v/Sigve Knudsen, Havtil orienterte om status for arbeid med regulering av havvindsaktivitet på sokkelen, og for prosessen med regulering av utvinning av havbunnsmineraler. Andre aktiviteter som er aktuelle er oppdatering av regelverk for transport og lagring av CO₂. Det er også relevante diskusjoner rundt W2W og innen Hydrogenproduksjon.

Diskusjoner på dette punktet knyttes til viktigheten av et godt 3-partssamarbeid, den norske arbeidsmiljøloven, sikkerhetsnivået, og et større innslag av utenlandske aktører når det gjelder nye næringer.

6. Walk to Work - Samarbeidsprinsipper og involvering

Safe v/Idar Herland presenterte fellesinformasjon til fagforeningene, gitt av Offshore Norges arbeidsgruppe for bruk av SOV på norsk sokkel. Saken som tas opp er samarbeidsprinsipper og involvering rundt risikovurderinger og reguleringen for walk to work. [Se presentasjon.](#)

Offshore Norge vil ta med signalene som kommer frem i diskusjon rundt bordet. Offshore Norge informerer om at det skal være en samling om dette temaet i Bergen 14. mai, hvor alle parter/medlemmer i Sikkerhetsforum inviteres til å delta.

7. Årskonferanse 2024

Utkast til program for konferansen ble gjennomgått av Caroline Lagoutte, Havtil.

Innspill fra Sikkerhetsforum blir tatt med videre i programutforming.

- Arbeidstakersiden spiller inn behov for at også deres part deltar i del 3 av programmet og vil spille inn konkrete forslag.

Programkomiteen jobber videre med titler på innleggene, og oversender Sikkerhetsforum når det er mer ferdigstilt, slik at alle markedsfører konferansen i sine organisasjoner.

8. Bedriftsbesøk 2024

Opprinnelig dato for bedriftsbesøk, 26.-27. september, beholdes. Utkast til program for bedriftsbesøk inkludert møte i Sikkerhetsforum ble gjennomgått. Program og informasjon om hotell osv. vil bli oversendt til medlemmene når dette er klart.

9. Hendelser og granskinger

Havtil v/Øyvind Loennichen gjennomgikk hendelser og granskinger som har vært siden sist. [Se presentasjon.](#)

10. Livbåter – Deling av læring etter task force og intern granskning i Equinor

Equinor v/ Morten Meinich og Ingvild Strand-Hansen presenterte granskningen. [Se presentasjon.](#)

Det ble diskutert rundt bordet i etterkant, særlig rundt læring etter hendelsen, deling av læring mellom aktørene, rundt behov for oppdatering av DNVs standard for livbåter, og rundt tillitsvalgte deltakelse i granskinger generelt.

11. Runde rundt bordet

Informasjon om møte med oljepionerer, 2. april ble gitt av Halvor Eriksten, Safe. [Se presentasjon.](#)

Norges Rederiforbund (v/Øyvind Jonassen) sier at KHMS-forum i NR ønsker fokus på helikoptersikkerhet. Krav om skuldermåling blir diskutert, og det har også gjort at det har blitt fokus på at man kan sitte ved siden av personer som ikke har gjennomført helikoptervelt uten at man vet om det. Videre er det også uttrykt skuffelse blant medlemmene at man ikke innfører EBS Cat A, men viderefører Altmoc.

Industri Energi (v/Lill-Heidi Bakkerud) har fokus på oppfølging av oljepionerene mot politikere og beslutningstakere for å få fortgang og avslutning på erstatningssaken.

NITO (v/Jorun Birkeland) minner om dagens årsmøte i gruppen for pårørende etter Alexander Kielland ulykken og foreslår et innlegg fra dette arbeidet i Sikkerhetsforums møte.

NITO har også spilt inn forbedringsforslag til RVK for granskingsmetodikk, prosjektstyring og kvikksølv- og benzen-problematikk.

Norsk Industri (v/Berit Sørset) arbeider med oppfølging av RNNP-resultater.

Norsk Industri (v/Kari Svendsbø) viser til RNNP-rapporten og sier at flere og flere får rapporter over egne resultater. Offshore Norge (v/Mona Nilsen) har i sine regulære møter i HMS-forum har fokus på RNNP-resultater og deling på tvers av selskapene.

Lederne (v/Terje Herland) tar opp forebygging i forbindelser med helikoptertransport og fulle helikoptre.

Havtil (v/Finn Carlsen) tar opp viktighet av internasjonalt samarbeid i form av informasjonsutveksling mellom NATO-land, og trykket på sikker gassleveranse til Europa.



Havtil (v/Anne Myhrvold) har fått noen endringer i organisasjonskartet. Dette er lagt ut på Havtils nettsider.

I forbindelse med at Havtil presenterte eksempler fra sine hjemmesider presiseres det at det er mer korrekt å bruke begrepet «riggrederier» fremfor «redere».

Det oppfordres videre til innspill av tema til agenda for neste møte, 5. juni, og til å dele informasjon og program for Årskonferansen.

Til stede fra Sikkerhetsforum:

Bedrift	Navn	Til stede	Meldt forfall
Offshore Norge	Knut Thorvaldsen	x	
	Erling Meyer		x
	Mona Nilsen	x	
Norsk Industri	Berit Sørset	x	
	Dag Bekkelund		x
	Kari Svendsbø	x	
Norges Rederiforbund (NR)	Øyvind Jonassen	x	
	Janike A. Myre		x
IndustriEnergi (IE)	Henrik S Fjeldsbø	x	
	Lill-Heidi Bakkerud	x	
Fellesforbundet	Mohammad Afzal	x	
Landsorganisasjonen (LO)	Dag Yngve Johnsen	x	
Lederne	Terje Herland	x	
SAFE	Halvor Erikstein	x	
	Idar Martin Herland	x	
DSO	Morten Kveim	x	
El & IT Forbundet	Terje Hansen	x	
NITO	Jorun Birkeland	x	
TEKNA	Lars Martin Bøe,	x	
Energidepartementet	Jørgen Teslo	x	
Havindustritilsynet	Anne Myhrvold	x	
	Finn Carlsen	x	
	Ingvill Røslund	x	
	Tove Østrem	x	

Til stede for enkeltsaker:

Equinor: Morten Meinich og Ingvild Strand-Hansen

Havtil: Øyvind Loennechen